
Der indkaldes herved til ordinært bestyrelsesmøde mandag den 12. juli 2021 

Kl. 10.00 hos formanden.  

I mødet deltog.: Egon Nielsen, Anne-Grethe og Ole Strøm  

   

Dagsorden. Beslutning: 
1. 

Ordinært afdelingsmøde afholdes den 15. 

september 2021 på Idrætshøjskolen, Der 

serveres aftensmad kl.18,45, mødet er kl.19.30 

1.a 

Gennemgang af afdelingens budgetforslag for 

2022, efterfølgende underskrift fra bestyrelsen  

 

 

Taget til efterretning 

 

 

Budgetforslaget gennemgået, underskrevet 

af den samlede bestyrelse og godkendt. 

2. 

Ordinært repræsentantskabsmøde afholdt den 

14. juni 2021 i Augustenborghallen. 

Organisationsbestyrelsen foreslog Ole Strøm. 

 

Annegrethe Smallpiece og Ole Strøm deltog 

 

Ole Strøm  blev valgt med kvalificeret flertal. 

3.  

Den 3. juni 2021 afholdes den årlige 

markvandring med deltagelse af bestyrelsen 

Egon Nielsen og Ole Strøm. Fra Søbo deltog 

Karsten Gjerlevsen og Bjarne Petersen, og vi 

gik en tur rundt i hele afdelingen inkl. Den store 

Parkeringsplads. 

 

De hvide felter på vores ejendomme i stueplan 

males i foråret 2022. 

I og omkring den store P. Plads ryddes der 

grundigt op, der efterfyldes med nyt grus, og 

perlesten. Der plantes laurbærtræer på begge 

sider af indkørslen, der afsluttes med store 

kantsten mod vejen for, at holde på materialet. 

4. 

Bjarne Petersen ansat som ny gårdmand, han er 

61 år og kommer fra en stilling som kloakmand. 

  

Bjarne skal kontaktes på mobil 40929446 

5. 

Den årlige sommerfest afholdes lørdag den 7. 

august på plænen mellem Jagten og Fregatten 

 

Afholdes den 7. august kl.17.30, med telt, 

lottospil & Vild svin. Indbydelse tilgår. 

6. 

Bestyrelsen indstiller følgende forslag til 

behandling på afdelingsmødet den 15. 

september 2021. Alle redskabsskure males sorte 

også hardyplader. Dørene forbliver som der er.  

6.a. Alle trappetrin udskiftes med nye 

galvaniserede i uge 27/2021 

 

 

Bestyrelsens forslag gennemgået, tilpasset og 

vedtaget, samt underskrevet og afleveret til 

Søbos til Søbos administration. 

 

Arbejdet går planmæssigt, flere har sagt de Ok, 

hvilket bestyrelsen har taget til efterretning 

 

 

 

Referent. Ole Strøm 


